
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 27. juni 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1267
Vil ministeren redegøre for, hvorfor Københavns Politi ikke længere vil udar-
bejde og offentliggøre statistiske oplysninger over antallet af fremstillede ved
Dommervagten i København fordelt på statsborgerskab for kategorierne tyve-
ri, indbrud, overtrædelser af narkotikalovgivningen og vold, jf. REU alm. del –
svar på spørgsmål 851?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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